

「中九龍幹線 — 啟德西」工程 (合約編號：HY/2014/07)
“Central Kowloon Route – Kai Tak West” Project (Contract No.: HY/2014/07)

2020年12月29日

通告編號：CKRKTW/Notice/2020/011



通告
九龍城碼頭公共運輸交匯處臨時交通安排

為配合「中九龍幹線 — 啟德西」工程（合約編號：HY/2014/07）於九龍城碼頭公共運輸交匯處（近馬頭角公眾碼頭）的明挖回填隧道建造工程，九龍城碼頭公共運輸交匯處由 2021 年 1 月 9 日起將會實施新階段的臨時交通改道措施，位於上址的巴士站亦會臨時搬遷，有關措施預計維持至 2023 年第三季，詳情請參閱附件一。

在上述期間，現有的巴士路線服務、新碼頭街收費錶停車位位置及數目將會維持不變。

此外，現場會設置適當標誌，指示駕駛人士及行人。承建商亦會妥善分隔工地範圍，保障道路使用者之安全。

工程團隊就上述工程帶來不便，謹此致歉。如對工程有任何查詢，歡迎致電「中九龍幹線 — 啟德西」工程熱線 7100-3993。

「中九龍幹線 – 啟德西」工程 (合約編號 : HY/2014/07)
“Central Kowloon Route – Kai Tak West” Project (Contract No.: HY/2014/07)

29 December 2020
Notice Reference No.: CKRKTW/Notice/2020/011



Notice
Temporary Traffic Arrangement
at Kowloon City Ferry Pier Public Transport Interchange

To facilitate the construction works of cut-and-cover tunnel under “Central Kowloon Route – Kai Tak West” (CKR - KTW) Project (Contract No.: HY/2014/07) at Kowloon City Ferry Pier Public Transport Interchange (near Ma Tau Kok Public Pier), the next stage of temporary traffic arrangement and temporary relocation of bus stops will be implemented at Kowloon City Ferry Pier Public Transport Interchange from 9 January 2021 to third quarter of 2023 tentatively. Please refer to **Attachment 1** for the detailed information of temporary traffic arrangement.

During the aforesaid period, the existing bus services, the location and the number of parking spaces at San Ma Tau Street metered carpark will remain unchanged.

Besides, appropriate traffic signs will be provided to guide the pedestrians and motorists. Works area will be fenced off to maintain safety for the public.

We apologize for any inconvenience caused by the above works. Should you have any enquiries, please call CKR - KTW project hotline at 7100-3993.

「中九龍幹線 – 啟德西」工程 (合約編號：HY/2014/07)
 “Central Kowloon Route – Kai Tak West” Project (Contract No.: HY/2014/07)



附件一
 Attachment 1



圖例 Legend :

	行人通道 Pedestrian Passageway
	行人通道 (2021年1月底開始實施) Pedestrian Passageway (effective from end January 2021)
	行車通道 Vehicular Access
	前往收費錶停車位 Ways Towards Metered Carpark
	工地出入口 Site Access
	巴士站 Bus Stop